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PROTOKÓŁ 6/2020 
 
Protokół z posiedzenia Komisji Strategii Rozwoju Miasta Rady Miejskiej w Tarnowie, które 
odbyło się w dniu 27 sierpnia 2020 roku w godzinach od 9:00 do 9:20 w sali bocznej Sali 
Lustrzanej, ul. Wałowa 10.  
 
W posiedzeniu udział wzięli wszyscy członkowie Komisji: 
Radna Agnieszka Danielewicz, Radny Sebastian Stepek, Tomasz Żmuda  
Lista obecności – zał. nr1  do protokołu. 
 
W obradach uczestniczyli: 
Pani Małgorzata Abramowicz – Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego, 
Pani Marzena Bac – Główny Specjalista w Wydziale Rozwoju Miasta, 
Pan Piotr Dziedzic – przedstawiciel tarnowskiej firmy. 
Lista gości – zał. nr2 do protokołu. 
 
Posiedzenie Komisji otworzyła i zebranych powitała Przewodnicząca Komisji Strategii Rozwoju 
Miasta Pani Agnieszka Danielewicz. Po stwierdzeniu quorum do podejmowania 
prawomocnych uchwał przedstawiła planowany porządek posiedzenia (załącznik nr3 do 
protokołu). 
 
Planowany porządek posiedzenia: 

1. Opiniowanie materiałów sesyjnych: 

• Wskazanie radnego Rady Miejskiej w Tarnowie jako członka Tarnowskiego Komitetu 
Rewitalizacji (materiał sesyjny nr 12); 

• Przystąpienie do sporządzenia zmiany Gminnego Programu Rewitalizacji dla miasta 
Tarnowa na lata 2017-2022 (materiał sesyjny nr 13); 

• Zamiana uchwały w sprawie przystąpienie do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w Tarnowie w rejonie ulic 
Czerwonych Klonów i R. Traugutta (materiał sesyjny dodatkowy nr I). 

2. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Porządek został jednogłośnie przyjęty, zgodnie z powyższym. 
 
Ad 1. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
 

• Wskazanie radnego Rady Miejskiej w Tarnowie jako członka Tarnowskiego Komitetu 
Rewitalizacji (materiał sesyjny nr 12). 

 

Otwierając dyskusję Przewodnicząca Komisji Pani Agnieszka Danielewicz wyjaśniła, że               
w związku z wygaśnięciem członkostwa w Tarnowskim Komitecie Rewitalizacji byłego Radnego 
p. Tomasza Olszówki, zachodzi potrzeba uzupełnienia składu. Wskazała jako kandydata na 
członka Tarnowskiego Komitetu Rewitalizacji Radnego Tomasza Żmudę, który wyraził na to 
zgodę.  

 
1Lista obecności członków komisji. 
2Lista obecności gości. 
3Planowany porządek posiedzenia. 
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W związku z brakiem dalszych kandydatów Komisja przystąpiła do głosowania pozytywnej 
opinii powyższego materiału.  
 

Komisja Strategii Rozwoju Miasta wydała jednogłośnie pozytywną opinię do materiału 
sesyjnego w sprawie wskazania radnego Rady Miejskiej w Tarnowie jako członka 
Tarnowskiego Komitetu Rewitalizacji. 
Komisja wskazała do składu Komitetu Rewitalizacji Pana Radnego Tomasza Żmudę. 
 

• Przystąpienie do sporządzenia zmiany Gminnego Programu Rewitalizacji dla miasta 
Tarnowa na lata 2017-2022 (materiał sesyjny nr 13). 

 

Pani Marzena Bac, główny specjalista w Wydziale Rozwoju Miasta wyjaśniła, że 
proponowane zmiany wynikają z konieczności wpisania do Gminnego Programu Rewitalizacji 
podmiotów, które chcą ubiegać się o pożyczki preferencyjne z Małopolskiej Agencji Rozwoju 
Regionalnego S.A. w Krakowie na cele rewitalizacji w ramach 11. Osi Priorytetowej – 
Rewitalizacja przestrzeni regionalnej, Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Małopolskiego na lata 2014-2020. 
 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Komisja przystąpiła do głosowania pozytywnej opinii 
powyższego materiału.  
 

Komisja Strategii Rozwoju Miasta wydała jednogłośnie pozytywną opinię do materiału 
sesyjnego w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Gminnego Programu Rewitalizacji 
dla miasta Tarnowa na lata 2017-2022. 
 

• Zamiana uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w Tarnowie w rejonie ulic 
Czerwonych Klonów i R. Traugutta (materiał sesyjny dodatkowy nr I). 

 

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego Pani Małgorzata Abramowicz wyjaśniła, że 
chodzi o sprostowanie omyłki w załączniku graficznym, która polegała na wskazaniu 
fragmentu granicy terenu objętego zmianą planu, odmiennie od granicy opracowania 
wskazanej w załączniku nr 1 do uchwały Nr XLVIII/915/2006 Rady Miejskiej w Tarnowie. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Komisja przystąpiła do głosowania pozytywnej opinii 
powyższego materiału.  
 

Komisja Strategii Rozwoju Miasta wydała jednogłośnie pozytywną opinię do materiału 
sesyjnego w sprawie zamiany uchwały w sprawie przystąpienie do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w Tarnowie                
w rejonie ulic Czerwonych Klonów i R. Traugutta. 
 
Na tym punkt zakończono.  
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Ad 2. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Otwierając punkt Pani Przewodnicząca Komisji Agnieszka Danielewicz przekazała głos Panu 
Piotrowi Dziedzic, który jest przedstawiciel tarnowskiej firmy.  
 

Przedstawiciel tarnowskiej firmy Pan Piotr Dziedzic zwrócił się do Komisji o pomoc                       
w pozyskaniu informacji dotyczącej działki znajdującej się na ternie miasta Tarnowa                       
w okolicach ul. Elektrycznej. Zapytał, czy istnieje możliwość przekwalifikowania przeznaczenia       
z użytkowego na zabudowę wielorodzinną? 
 

Po krótkiej dyskusji dotyczącej wspomnianego terenu oraz wyjaśnieniach Pani Dyrektor 
Małgorzaty Abramowicz, dlaczego dane działki mają takie przeznaczenie w planie 
zagospodarowanie przestrzennego, Komisja zwróciła się do Pana Piotra Dziedzica o założenie 
pisma do Komisji ww. sprawie. 

 
Do Komisji wpłynęła odpowiedź Pani Prezydent Doroty Krakowskiej na wniosek Komisji w 
sprawie zagospodarowania góry św. Marcina (załączniki nr4.do protokołu).  

Po krótkiej dyskusji dotyczącej potrzeby zadbania o ruiny zamku i jego otoczenia oraz                     
o trwającej sprawie sądowej, której wyrok ma rozwiązać spór o własność terenu, Komisja 
przystąpiła do głosowania wniosku o przekazanie odpowiedzi Pani Prezydent mieszkańcowi 
miasta Tarnowa, który złożył pismo ww. sprawie do Komisji Strategii Rozwoju Miasta. 

 
Komisja Strategii Rozwoju Miasta jednogłośnie przegłosowała wniosek o przekazanie 
odpowiedzi Pani Prezydent Miasta na wniosek Komisji dot. zagospodarowania góry św. 
Marcina. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Komisji Strategii Rozwoju 
Miasta Tarnowa Pani Agnieszka Danielewicz podziękowała wszystkim za uczestnictwo                 
i zamknęła posiedzenie. 

  

 

        Przewodnicząca  

        Komisji Strategii Rozwoju Miasta Tarnowa  

 

        Agnieszka Danielewicz  

 

 

Protokół sporządziła: 

Aleksandra Jarek 

 
4Odpowiedź Pani Prezydent Doroty Krakowskiej na wniosek Komisji dot. zagospodarowania góry św. Marcina 


